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SLOVENSKÝ RYBÁRSKY ZVÄZ 
MIESTNA ORGANIZÁCIA DOLNÝ KUBÍN 

ZÁPISNICA č. 5/24 
zo zasadnutia výboru MO SRZ Dolný Kubín konaného v Rybárskom dome dňa 21.10.2024 

Obrancov mieru 1781/1 026 01 Dolný Kubín 
 
Prítomní : Andrej Benka, Ing. Marek Mäsiar, Mgr. Martin Bartoš, Róbert Milan, Ján Flajs, 
Martin Hubinák, Tibor Ferjančik. 
 
Za KK:  Ing. Martin Lakoštík,  
 
Hostia: Martin Bachleda, Peter Bujna, Anton Milan 
 
Neprítomní : Mgr. Anton Oštadnický (neospravedlnený) 
 
Program :  
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Organizačné otázky  
3. Detský prívlačový pretek - Memoriál Alojza Opartyho 
4. Rôzne 
 
Priebeh zasadnutia : 
 

Zasadnutie výboru otvoril predseda MO SRZ p. Andrej Benka, ktorý privítal 
prítomných členov výboru. Konštatoval, že výbor je uznášaniaschopný. Program bol 
jednohlasne prítomnými odsúhlasený bez pripomienok.  
 
Bod 1 : Kontrola plnenia úloh 
 
Trvajúce úlohy : 9/22 – výkup pozemkov, - trvalá 21/22 – registratúrny poriadok, uloženie 
a skartácia dokumentov. 
 
Nesplnené : 
 
Bod 2 : Organizačné otázky – informácie 
 
Predseda predložil na prejednanie: 

- Pozvaný na výbor bol náš dlhoročný člen Anton Milan, ktorému bolo udelené vyznamenanie 
„Čestný odznak SRZ „ Za záslužnú a obetavú prácu v rybárstve“ 1.stupňa“. Pán Anton Milan 
bude dodatočne vyhlásený týmto vyznamenaním aj na najbližšej členskej schôdzi pred širšou 
členskou základňou. 

- Informoval výbor o schválenej žiadosti z  MŽP SR o násade pstruha dúhového do rieky 
Orava v rokoch 2025-2026.  

- Informoval o výsledkoch z rozboru svaloviny jalca hlavatého z rieky Oravy. Na základe 
doložených výsledkov rozbor dopadol v poriadku. 
 
Tajomník predložil na prejednanie: 

- Informoval výbor o doručenej pošte za mesiace september, október. 
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- Predložil doručené žiadosti o hlavátkové povolenky pre sezónu 2024 od záujemcov: Mgr. 
Juraj Jaššo, Peter Smetana, Marian Smetana, Zbynek Klvaňa, Tatiana Mináriková, František 
Vagyovský, Miroslav Žúbor, Peter Žúbor, Ján Pauer, Peter Gašpar, Pavel Aschenbrenner. 
Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa : 0 

- Predložil žiadosť a podklady od lekára o preloženie brigád z roku 2024 na 2025 pre člena 
Jozef Fašánok, zo zdravotných dôvodov. 
Za: 5    Proti: 1      Zdržal sa : 1 

- Predložil výboru žiadosť od Ing. Romana Telucha (pomocný hospodár na revíroch 3-2621 
a 3-6130-4) o finančnú odmenu 550 € netto za zrealizované brigády a iné aktivity v našej 
MO. Výbor žiadosť zváži a pána Ing. Telucha pozýva na najbližšie zasadnutie výboru 
a požiada ho  aby predložil všetky výkazy hospodárskych činností za tento rok 2024. 

- Predložil výboru žiadosť o prerušenie členstva : Ján Špavor. Výbor žiadosť prijal. 
 
Predseda KK predložil na prejednanie: 

- Predložil výboru žiadosti na schválenie zakúpenia zvláštnych povolení na rok 2025 pre 
členov: Ing. Martin Lakoštík, Stanislav Valentíny, Jozef Adamec. 

     Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa : 0 
 
Podpredseda: 

- Informoval o inventarizácii z predaja povolení za rok 2024. Výboru oznámil nezrovnalosti 
z predaja za tento rok. Výsledná suma, ktorá chýba z predaja za rok 2024 je 13 324,67 €. 
Mgr. Bartoš a p. Hubinák skontrolovali aj predaj povolení za rok 2023, pri ktorom našli 
nezrovnalosť 12 685 €. Spolu to činí dlh našej MO 26 009,67 €. Za tieto nezrovnalosti 
zodpovedá hlavný hospodár p. Tibor Ferjančik.  

- Výbor pošle p. Tiborovi Ferjančikovi výzvu na uhradenie dlhu na jeho adresu. Po prevzatí 
tejto výzvy začne plynúť doba 30. dní na nájdenie chyby z predajov povolení za roky 2023 
a 2024 a vyplatenie dlžnej čiastky 26 009,67 €. 
Za: 5    Proti: 1      Zdržal sa : 1 

 
Hospodár: 

- Predložil výboru písomnú žiadosť o okamžité odstúpenie z výboru, funkcie hlavného 
hospodára a rybárskej stráže. Výbor jeho žiadosť prijal.  

- Výbor oslovil o funkciu hlavého hospodára prítomného p. Martina Bachledu. Pán Bachleda 
si to premyslí a vyjadrí sa na najbližšom zasadnutí výboru.  

 
Bod 3. Pretek- Memoriál Alojza Opartyho 2024: 

- Vedúci odboru práce s mládežou a brigádnickej činnosti informoval o úspešnom priebehu 
detského prívlačového preteku, ktorý sa uskutočnil 05.10.2024 na revíry 3-4170-1 jazero 
č.8. Na 1. mieste sa umiestnil Dominik Havko, 2. miesto Samuel Benedik, 3. miesto Lukáš 
Hriančik. Poďakoval všetkým, ktorý sa akoukoľvek zásluhou podieľali na usporiadaní 
alebo priebehu tejto súťaže.   

 
Bod 5. Rôzne:  
 
Peter Bujna:  

- Ako vedúci muškárskeho družstva ,,Dolný Kubín B“ sa chce informovať o finančnom 
príspevku zo strany MO na ďalší rok 2025, nakoľko tento rok 2024 MO neprispela žiadnou 
finančnou čiastkou súťažným družstvám reprezentujúcich našu MO v dlhodobých 
postupových súťažiach.  
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- Predseda reagoval na príspevok p. Bujnu: Finančná situácia našej MO je dobrá a pre rok 
2025 si organizácia môže dovoliť finančne podporiť súťažné družstvá reprezentujúce našu 
MO. 

 
Martin Bachleda:  

- Ako pomocný hospodár revíru Orava č.1c požaduje aby peniaze vyzbierané za hlavátkové 
povolenky boli použité výlučne na násady hlavátky podunajskej do rieky Oravy. 

 
Predseda:  

- Navrhol pre členov výboru bezplatné povolenia na lov hlavátky pre rok 2024. 
   Za: 6    Proti: 0      Zdržal sa : 0 

 
Tajomník:  

- Bol poverený organizovať Oravskú mušku 2024. Informoval výbor o priebehu tohto 
muškárskeho preteku, ktorý sa uskutočnil 06.10.2024 na rieke Orava. Na 1. mieste sa 
umiestnil Alex Bumbera-RK, 2. miesto Miroslav Legeň-PE, 3. miesto Miroslav Kajan-DK. 
Pozitívne hodnotil vysoké množstvo ulovených bodovaných rýb – 1274 ks. Poďakoval 
všetkým, ktorý sa akoukoľvek zásluhou podieľali na usporiadaní alebo priebehu tejto súťaže.   

- Informoval p. Hubináka, ktorý je poverený predajom hlavátkových povolení, aby pri predaji 
vydával aj osobitné miestne poriadky pre lov hlavátky podunajskej v našej MO platný pre 
rok 2024. 

- Žiada výbor zosúladiť žiadosti o zvyšovaní lovných mier rýb a zmeny rybárskych revírov v 
našej MO, ktoré boli schválené na predošlých členských schôdzach do septembra 2025. Túto 
úlohu žiada zaradiť do trvajúcich úloh.  

 
Vedúci odboru práce s mládežou a brigádnickej činnosti: 

- Informoval výbor o brigádach na Párnických jazerách. Predovšetkým sa čistili brehy okolo 
jazier. 

- Požiadal výbor o kúpu pákových nožníc, benzínu, oleja a reťazí do motorovej píly, na 
brigádnické účely.  

- Pýtal sa výboru komu patrí vozík na čln Šarka, nakoľko čln bol od p. Dubovca po niekoľkých 
rokoch vrátený ale bez vozíka. Vrátené boli aj gumený čln, ktorý sa vrátil  deravý a pokazená 
pumpa na nafukovanie člna. 

- Informoval o činnosti krúžkov našej MO. Je v pláne zaviesť aby sa na detských májových 
pretekoch  mohli zúčastniť len deti z krúžkov v našej MO. 

- Požaduje aby si vedúci brigád a hospodári robili fotodokumentáciu výkazov 
z odpracovaných brigád. 

 
 Vedúci odboru čistoty vôd: 

- Informoval výbor ohľadom objednávky ikier pstruha potočného v očných bodoch, v počte 
30 000 ks. 

- Navrhol spoplatniť ľubovoľnú miestnu povolenku zdarma pre členov MO nad 70r. ceninou 
5€, z dôvodu zvýšenia odvodov o 100%, ktoré sa posielajú  Rade SRZ za predané povolenky. 
Za: 6   Proti: 0      Zdržal sa: 0  

- Navrhol zrušiť chovný revír Orava č.1 b 3-2711-6-2 a zakomponovať ho do revíru ChaP 
revíru Orava č.1c 3-2712-6-4. Tento návrh sa prednesie na výročnej členskej schôdzi. 
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Vedúci športovej činnosti: 
- Informoval výbor o preteku Feeder Cup o pohár predsedu MO SRZ Dolný Kubín, ktorý sa 

konal 19.10.2024 na revíry Štrkovisko Párnica 3-4170-1 na jazerách 1 a 2.   Na 1. mieste sa 
umiestnil Milan Madunický-NO, 2. miesto Miroslav Barica-DK, 3. miesto František Janotík-
DK. Poďakoval všetkým, ktorý sa akoukoľvek zásluhou podieľali na usporiadaní alebo 
priebehu tejto súťaže.   

- Navrhol zjednodušiť prijímacie skúšky nových členov. Testy by sa písali priamo pri predaji 
povolení. 
Za: 6    Proti: 0      Zdržal sa : 0 

 
Podpredseda: 

- Požaduje zaviesť evidenciu náradia a iných prostriedkov, ktoré sa používajú na  brigádnickú 
činnosť a šport. Túto evidenciu nech si sledujú vedúci svojich odborov. 

 
Výbor schvaľuje : 

- Žiadosť o preloženie brigád z roku 2024 na 2025 pre člena: Jozef Fašánok, zo zdravotných 
dôvodov. 

- Žiadosti o hlavátkové povolenky pre sezónu 2024 od záujemcov: Mgr. Juraj Jaššo, Peter 
Smetana, Marian Smetana, Zbynek Klvaňa, Tatiana Mináriková, František Vagyovský, 
Miroslav Žúbor, Peter Žúbor, Ján Pauer, Peter Gašpar, Pavel Aschenbrenner. 

- Žiadosti o zvláštne povolenia pre rok 2025 od členov: Ing. Martin Lakoštík, Stanislav 
Valentíny, Jozef Adamec. 

- Odoslanie výzvy p. T. Ferjančikovi na uhradenie dlhu voči našej MO. 
- Bezplatné povolenia na lov hlavátky pre členov výboru na rok 2024. 
- Spoplatnenie ľubovoľnej miestnej povolenky ceninou 5€ pre členov MO nad 70 rokov. 
- Písanie testov pre nových členov priamo na predaji povolení. 

 
Výbor neschvaľuje : 
 
 
 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda MO SRZ Dolný Kubín poďakoval prítomným 
za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 
 
Zapísal a za správnosť zápisu zodpovedá tajomník MO Ing. Marek Mäsiar.  
 
Overil: p. Ján Flajs 
 
 
 
 
 
 

X
Ing. Marek Mäsiar

Tajomník MO SRZ Dolný Kubín

                        

X
Andrej Benka

Predseda MO SRZ Dolný Kubín

 


